

ABSTRAK

Meilindah Gunawan

Skripsi

Efektivitas Penggunaan Web *Quizlet* Terhadap Pembelajaran Kosakata Bahasa Mandarin Secara Daring Di Kelas 5 Sd Katolik Santo Xaverius

Pada awal tahun 2020 munculnya COVID-19 yang awalnya tersebar di kota Wuhan, China kemudian tersebar sampai ke Indonesia. Sehingga seluruh proses belajar mengajar di sekolah dilaksanakan secara Daring. Proses pembelajaran online di SD Katolik Santo Xaverius mengalami kendala kurangnya penggunaan media pada saat pembelajaran.

Seiring perkembangan zaman, sekarang teknologi sudah berkembang, sekarang sudah banyak media yang dapat digunakan untuk membantu suatu proses pembelajaran. Salah satunya yaitu, Quizlet.

Pada penelitian ini dapat disimpulkan bahwa web Quizlet dapat dinyatakan efektif dikarenakan persentase hasil evaluasi siswa meningkat, nilai rata-rata siswa juga meningkat, dan respon siswa sangat positif..

ABSTRACT

Meilindah Gunawan

Thesis

The Effectiveness of Use Web Quizlet on Learning Chinese Vocabulary Online in Grade 5 of Santo Xaverius Catholic Elementary School

In early 2020, the emergence of COVID-19 which initially spread in the city of Wuhan, China then spread to Indonesia. So the teaching and learning process in schools is carried out online. The online learning process at the Santo Xaverius Catholic Elementary School experienced problems in the lack of media use during learning.

Along with the times, now technology has developed, now there are many media that can be used to help a learning process. One of them is, Quizlet.

In this study it can be concluded that the web Quizlet can be declared effective due to the percentage of the results of the evaluation of students increased, the average value of the students also increased, and the response of the students is very positive..

摘要

魏小美

论文

使用网站 Quizlet 在线学习中的有效性以 Santo Xaverius 天主教小学五年级汉语词汇为例

2020 年初，COVID-19 的出现最初在中国武汉市传播，然后转播到印度尼西亚。因此，学校的整个教学过程中通过在线进行。Santo Xaverius 天主教小学的在线学习过程遇到了学习过程中缺乏媒体使用的问题。

随着时代的发展，现在科技发达了，现在有很多媒体可以用来帮助学习过程。其中之一是 Quizlet。

在这项研究中，可以得出结论，学生学习汉语词汇使用 Quizlet 网站之后，学生的评价结果增加，并学生的反应也很积极。这说明学习汉语词汇使用 Quizlet 网站是有效的